
Doorverwijzen brieven  
 
Ruimte 

- Brief over plannen dijkversterking ter hoogte van Ravenstein, briefnummer 6.I.06, 
agenderen voor de politieke avond Ruimte.   
De SP heeft technische vragen gesteld. Afhankelijk van het antwoord bespreken in de 
Adviescommissie Ruimte. (SP)  

- Brief over de toekomst van natuur en biodiversiteit in de Duurzame Polder, briefnummer 
6.I.08, agenderen voor de politieke avond Ruimte.  
Graag een schriftelijke reactie van het college op de voorstellen van IVN. Afhankelijk van 
het antwoord bespreken in de Adviescommissie Ruimte m.b.t. natuur en biodiversiteit 
binnen de integrale aanpak duurzame polder. (SP) 

 
- Brief over de overlast van de Action, briefnummer 6.I.17, agenderen voor de 

adviescommissie Ruimte.  
De SP heeft technische vragen gesteld. Afhankelijk van het antwoord bespreken in de 
Adviescommissie. (SP) 
D66 

- Antwoord op de artikel 41 vragen van SP over onnodig gegraaf, briefnummer 6.II.02, 
agenderen voor de politieke avond Ruimte. Inhoud van de antwoorden is niet voldoende 
naar ons, we willen onder meer verder inzoomen op het proces en het aanpakken van het 
wegdek. Wij willen de antwoorden van het college bespreken; hoe gaat de gemeente om 
met de slecht herstelde wegen; is er toezicht; worden er financiële compensaties voor 
slecht herstelde wegen verkregen? Waarom is reparatie van het wegdek over de Maasdijk 
kapitaalvernietiging? (SP) 

- Antwoord op de artikel 41 vragen van D66 over mogelijkheid voor realiseren van 
flexwoningen of tiny houses met goed afwegingskader, briefnummer 6.II.11.  
Verder inzoomen op afwegingskader. (D66) 

- Brief over ontwerpbestemmingsplan Oijensebovendijk 19 Oijen, briefnummer 6.III.12 
agenderen voor de politieke avond Ruimte.  
Vraag m.b.t. communicatie met omgeving over dit plan. (VDG) 
Betrekken bij het dossier. (PvdA) 

- Brief over Bovenste Hoornwerk te Ravenstein, briefnummer 6.III.14, agenderen voor de 
politieke avond Ruimte.  
De fractie wil de brief graag in de commissie Ruimte bespreken, met name vanwege de 
argumenten die hier aangevoerd worden over verkeer en ruimte. (SP) 
Er zijn inwoners die hier nog vragen over hebben en de fractie wil k daar even kort in een 
commissie tijd aan besteden (FVD) 

 
Sociaal Bestuurlijk 

- Brief over zorgtarieven niet langer dekkend na cao-loonsverhoging tot 14%, briefnummer 
6.I.03, agenderen voor de politieke avond Sociaal Bestuurlijk.  
Bespreken mogelijke gevolgen cao-loonsverhoging voor capaciteit Osse zorgverleners en 
gevolgen voor cliënten. (SP)  
De vraag of in Oss met de tarieven hier rekening mee gehouden is of wordt. Zo nee, 
waarom niet. Zo ja, wat de financiële consequenties zijn (CDA) 
D66 
Wat is de impact voor Oss en hoe gat de gemeente hiermee om. (PvdA) 

- Brief over het rapport Gemeentelijke minimaregelingen, briefnummer 6.I.07, agenderen 
voor de politieke avond Sociaal Bestuurlijk.  
(D66) 
Bespreken rapport en de vraag waarom Oss niet heeft meegedaan. (PvdA) 

- Brief over de start van het draaiboek ‘continuïteit jeugdhulp’, briefnummer 6.I.09, 
agenderen voor de politieke avond Sociaal Bestuurlijk.  
Wat zijn de gevolgen voor cliënten in Oss die door de Mutsaerstichting of door 
deelnemingen van deze stichting worden ondersteund? Welke gevolgen heeft een mogelijk 
faillissement voor onze regionale inkoop van jeugdzorg? (SP) 
Wat zijn de gevolgen voor de gemeente Oss. (PvdA) 

- Brief over niet gebruiken van vislood, briefnummer 6.I.16, agenderen voor de politieke 
avond Ruimte. Hoe is de situatie in Oss, waar verleent de gemeente visrechten aan 
visverenigingen en heeft de Ned. Visfederatie de rechten binnen de gemeente Oss; stelt 
Oss voorwaarden t.a.v. het gebruik van lood in beide situaties? De SP heeft technische 
vragen gesteld. Afhankelijk van het antwoord bespreken in de Adviescommissie Ruimte.
(SP)



- Brief over de financiële problemen, briefnummer 6.I.14, agenderen voor de politieke avond 
Sociaal Bestuurlijk. 
Bespreken problemen en toekomst Muzelinck als eerste trap in reeks van gesprekken over 
toekomst Muzelinck; volgende bespreking na uitkomen rapport over doelstellingen 
Muzelinck. (SP) 
D66 
GroenLinks wil de financiële situatie van de Muzelinck, en de mogelijke consequenties 
daarvan, nauw volgen. (GroenLinks) 
Bespreken financiële problemen en stand van zaken aanpak door het college. (PvdA) 

- Brief over het jaarplan 2024 van CMO, briefnummer 6.I.20, agenderen voor de politieke 
avond Sociaal Bestuurlijk.  
Graag bespreken in het kader van het detailhandelsbeleid en alle andere ontwikkelingen in 
het stadscentrum. (VDG) 
Ontwikkelingen in de stad vragen om een bredere discussie. De hoeveelheid leegstand, de 
ontevredenheid over de stad, de ongezellige lege panden enz. Graag een aparte 
bijeenkomst agenderen met het CMO. (SP) 
Vraag aan de commissie voorleggen of een ½ jaars overleg tussen CMO en Gemeenteraad, 
zoals voorheen afgesproken, opnieuw moet worden ingevoerd of niet. Tevens is er dan 
gelegenheid om een mening te geven over het jaarplan CMO 2024. (Beter Oss) 

- Antwoord op de artikel 41 vragen van SP over beschikbare priklocaties Corona vaccinaties, 
briefnummer 6.II.07, agenderen voor de politieke avond Sociaal Bestuurlijk.  
Hoe kunnen we vooruitlopen op de vestiging van de priklocatie volgend jaar. Kan er een 
discussie gestart worden om te bekijken om griepprik en coronaprik te combineren in de 
toekomst. (SP)  

- Antwoord op de artikel 41 vragen van SP over faillissement glaszettersbedrijf Ralpo, 
briefnummer 6.II.08, agenderen voor de politieke avond Sociaal Bestuurlijk.  
Vragen zijn niet voldoende beantwoord, graag bespreken in commissie. In afwachting van 
technische vragen.(SP)  

 
 

 
 

 


